
Referat fra budgetmøde  

den 16. september 2017, kl. 18,00 

Der var 19 beboere fra 16 husstande fremmødt, hvilket 
betyder 32 mulige stemmer, da hver fremmødt husstand 
har 2 stemmer. 

Hans bød velkommen, og Markus fra DAB blev valgt til 
dirigent. 

Niels fra nr. 200 og Dagny fra nr. 239 blev valgt til 
stemmetællere. 

Vedr. beplantning: 

Beplantning skal forelægges og godkendes af kommunen. 

Vedr. parkering: 

Hans gennemgik reglerne for antal parkeringspladser, der 
skal være ved udlejningsejendomme, og det fremgik, at vi 
havde kommunal dispensation, fordi vi egentlig havde for 
få parkeringspladser i Kildemarken 3. 

Renovation: 

Hans gennemgik den kommende storskraldsordning. 

Bestyrelsens beretning blev sat til debat, og godkendt. 



Regnskab: 

Regnskabet blev taget til efterretning. 

Forslag: 

Bestyrelsen foreslog ændring af datoerne for opstilling af 
affaldscontainer. Det blev enstemmigt vedtaget. 

Forslag fra Elmira fra nr. 233 om nedlægning af 2 
parkeringspladser i båsen ved beboerhuset i nr. 193. 

Der var noget debat om forslaget, og bl.a. Ulrik fra nr. 241 
talte om mere indklipning af hækkende, hvortil 
ejendomsmester svarede, at de allerede var klippet så 
langt ind som de kunne tåle. Forslaget blev nedstemt med 
stemmerne 16 imod og 6 for forslaget. 

Budget: 

Budget for 2018/19 blev fremlagt og gennemgået, og det 
blev vedtaget enstemmigt. 

Valg: 

På valg var Hans og Gitte, og begge blev genvalgt. 

Eventuelt: 

Der var et spørgsmål om saltning, og at der blev brugt for 
meget salt. Ejendomsmester svarede, at der ikke blev 



brugt for meget salt, og at det på fliserne så meget værre 
ud, end det egentligt var. 

Derefter var budgetmødet afsluttet. 


